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Tisztelt Elnök Úr !

„A csornai kórházjövője"címmel a Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli kérdést kíváno k
benyújtani Réthelyi Miklós Miniszter Úrhoz .

A választ írásban kérem !

Tisztelt Miniszter Úr !

A magyar kórházak az elmúlt nyolc, és különösen az elmúlt négy évben sokat szenvedtek a
rossz egészségpolitikai döntések miatt . Így volt ez a csornai Margit Kórházzal is, amelyet
gyakran fenyegetett a bezárás réme . Az itt élők azonban úgy gondolják, hogy Győr-Moson-
Sopron megye közepén szükség van az egészségügyi ellátásra, és félnek attól, hog y
megszűnik az intézmény, ezzel Gy őrbe, vagy Sopronba kényszerülnek utazni a helyiek a z
egészségügyi ellátásért. Ezért szeretnék tájékoztatást kérni arról, hogy mik a minisztérium
tervei a csornai kórház jövőjével kapcsolatban . Kérdéseim a következők:

1. Tervezi-e a Nemzeti Erőforrás Minisztérium, hogy megszünteti a csornai Margi t
Kórház működését, vagy annak finanszírozását? Szükségesnek látja-e a Minisztérium ,
hogy Győr-Moson-Sopron megye közepén működjön egy „rábaközi” kórház?

2. Szükségesnek látja-e a Minisztérium a térség, megye egészségügyi intézményeinek
együttműködését, ha igen, milyen formában ?

3. Tervez-e valamilyen intézkedést a Minisztérium a kórházak felhalmozódot t
adósságállományával kapcsolatban ?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2010 . július 28 .

Gyopáros Alpá r
országgyűlési képviselő


	page 1

